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031031TJV_2932.jpg

Photo de groupe des skippers participants à la Transat Jacques
Vabre 2003. Photo © Jean-Marie Liot.###.Group photo of the
skippers participating in the Transat Jacques Vabre 2003. Photo ©
Jean-Marie Liot

031031TJV_3249.jpg

Photo de groupe des skippers participants à la Transat Jacques
Vabre 2003. Photo © Jean-Marie Liot.###.Group photo of the
skippers participating in the Transat Jacques Vabre 2003. Photo ©
Jean-Marie Liot

031031TJV_3251.jpg

Le Havre, Ambiance sur les pontons avant le départ de la TJV 2003.
Photo © Jean-Marie Liot.###.Le Havre, Atmosphere on the pontoons
before the departure of the TJV 2003. Photo © Jean-Marie Liot

031031TJV_3287.jpg

Le Havre, Ambiance sur les pontons avant le départ de la TJV 2003.
Photo © Jean-Marie Liot.###.Le Havre, Atmosphere on the pontoons
before the departure of the TJV 2003. Photo © Jean-Marie Liot
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031031TJV_3291.jpg

Le Havre, Ambiance sur les pontons avant le départ de la TJV 2003.
Photo © Jean-Marie Liot.###.Le Havre, Atmosphere on the pontoons
before the departure of the TJV 2003. Photo © Jean-Marie Liot

031101TJV_3255.jpg

Le Havre, Ambiance sur les pontons avant le départ de la TJV 2003.
Photo © Jean-Marie Liot.###.Le Havre, Atmosphere on the pontoons
before the departure of the TJV 2003. Photo © Jean-Marie Liot

031101TJV_3258.jpg

Le Havre le 01 novembre 2003, Pré-départ des bateaux et passage
de l'écluse. Photo © Jean-Marie Liot.###.Le Havre November 01,
2003, Pre-departure of boats and passage of the lock. Photo ©
Jean-Marie Liot

031101TJV_3260.jpg

Le Havre le 01 novembre 2003, Pré-départ des bateaux et passage
de l'écluse. Photo © Jean-Marie Liot.###.Le Havre November 01,
2003, Pre-departure of boats and passage of the lock. Photo ©
Jean-Marie Liot
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031101TJV_3264.jpg

Le Havre le 01 novembre 2003, Pré-départ des bateaux et passage
de l'écluse. Photo © Jean-Marie Liot.###.Le Havre November 01,
2003, Pre-departure of boats and passage of the lock. Photo ©
Jean-Marie Liot

031101TJV_3550.jpg

Le Havre le 01 novembre 2003, Pré-départ des bateaux et passage
de l'écluse. Photo © Jean-Marie Liot.###.Le Havre November 01,
2003, Pre-departure of boats and passage of the lock. Photo ©
Jean-Marie Liot

031101TJV_3554.jpg

Le Havre le 01 novembre 2003, Pré-départ des bateaux et passage
de l'écluse. Photo © Jean-Marie Liot.###.Le Havre November 01,
2003, Pre-departure of boats and passage of the lock. Photo ©
Jean-Marie Liot

031101TJV_3558.jpg

Le Havre le 01 novembre 2003, Pré-départ des bateaux et passage
de l'écluse. Photo © Jean-Marie Liot.###.Le Havre November 01,
2003, Pre-departure of boats and passage of the lock. Photo ©
Jean-Marie Liot
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031101TJV_3561.jpg

Le Havre le 01 novembre 2003, Pré-départ des bateaux et passage
de l'écluse. Photo © Jean-Marie Liot.###.Le Havre November 01,
2003, Pre-departure of boats and passage of the lock. Photo ©
Jean-Marie Liot

031101TJV_3562.jpg

Le Havre le 01 novembre 2003, Pré-départ des bateaux et passage
de l'écluse. Photo © Jean-Marie Liot.###.Le Havre November 01,
2003, Pre-departure of boats and passage of the lock. Photo ©
Jean-Marie Liot

031101TJV_3602.jpg

Le Havre le 01 novembre 2003, Pré-départ des bateaux et passage
de l'écluse. Photo © Jean-Marie Liot.###.Le Havre November 01,
2003, Pre-departure of boats and passage of the lock. Photo ©
Jean-Marie Liot

031101TJV_3606.jpg

Le Havre le 01 novembre 2003, Pré-départ des bateaux et passage
de l'écluse. Photo © Jean-Marie Liot.###.Le Havre November 01,
2003, Pre-departure of boats and passage of the lock. Photo ©
Jean-Marie Liot
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031101TJV_3607.jpg

Le Havre le 01 novembre 2003, Pré-départ des bateaux et passage
de l'écluse. Photo © Jean-Marie Liot.###.Le Havre November 01,
2003, Pre-departure of boats and passage of the lock. Photo ©
Jean-Marie Liot

031101TJV_3609.jpg

Le Havre le 01 novembre 2003, Pré-départ des bateaux et passage
de l'écluse. Photo © Jean-Marie Liot.###.Le Havre November 01,
2003, Pre-departure of boats and passage of the lock. Photo ©
Jean-Marie Liot

031101TJV_3618.jpg

Le Havre le 01 novembre 2003, Pré-départ des bateaux et passage
de l'écluse. Photo © Jean-Marie Liot.###.Le Havre November 01,
2003, Pre-departure of boats and passage of the lock. Photo ©
Jean-Marie Liot

031101TJV_3634.jpg

Le Havre le 01 novembre 2003, Pré-départ des bateaux et passage
de l'écluse. Photo © Jean-Marie Liot.###.Le Havre November 01,
2003, Pre-departure of boats and passage of the lock. Photo ©
Jean-Marie Liot


